

Replacement of Lift No. 9 九號升降機更換工程

The replacement of Lift No. 8 at central area of Mong Man Wai Library is completed and the new Lift No. 8 is now in operation. The entrance/exit between MMW Library and Learning Commons on LP/F is also reopened for public access.

As planned, replacement of Lift No. 9 will commence on Tuesday, 15 November 2022, and is targeted to complete in March 2023. During the construction period, noise will be generated intermittently in the areas near Lift No. 9 on all floors of MMW Library. We apologize for any inconvenience thus caused.

位於蒙民偉圖書館中央位置的八號升降機更換工程已經完成,新的八號升降機已開始運作, 位於低層平台連接蒙民偉圖書館與學習共享的出入口亦已重開。

九號升降機更換工程將按計劃於2022年11月15日(星期二)展開,預計於2023年3月完成。 工程進行期間,間中會發出噪音,可能會影響蒙民偉圖書館每層樓接近九號升降機的範圍。 如有不便,謹此致歉。

Sidney Cheng, Librarian 圖書館館長 鄭保瑛 11 November 2022







